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Szanowny Panie Prezydencie, 

INTERPELACJA 

Lublin, 21.05.2024 r. 

Pan dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem: 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Jarosława Pakuły 

zwrócili się do mme mieszkańcy ulicy Chopina w Lublinie, wskazując na zły stan 

nawierzchni drogi na jej odcinku od ulicy Lipowej do ulicy Okopowej. Ucią±li,·:a jest także dla nich 

organizacja ruchu, która generuje hałas i smog zaró,vno v; godzinech dziennych jak i nocnych. Jako 

przyczynę wskazują przebudowę ulicy Lipowej sprzed 4 lat, kiedy to z powodu utrudnień 

i nieestetyczne. 

1. Czy Miasto Lublin ma w planach przeprowadzenie prac utrzymaniowych w ciągu ulicy

zapoczątkowania? 

2. Czy planowana jest zmiana organizacji ruchu na ul. Chopina celem ogramczema

jednokierunkową) 

3. Czy Ratusz planuje zadbać o należyty stan trawników wzdłuż ulicy Cllopina'? Jeśli tak,

to kiedy można się spodziewać pierwszych działań w tym temacie?


